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Referat fra Forskningslederforum  
Dato:  Torsdag 25.11.2010  

 

Til stede:  

Forskningsledere: Ingrid Melle (fung.), Dag Kvale, Karin Lødrup Carlsen, Leif Gjerstad, Lars Engebretsen, Theis 

Tønnessen, Per Morten Sandset, Guttorm Haraldsen, Ulf Kongsgaard.  

Øvrige: Erlend B. Smeland, Knut Dahl-Jørgensen, Randi Stene, Geir Gogstad, Lillian Kramer-Johansen, Wenche Reed, 

Linda T. Helgesen (referent). Invitert: Pål Bakke. 

Forfall: Frode Vartdal, Stein Kvaløy, Kari Kværner. 

 

 

Sak Sentrale diskusjonspunkter Konklusjon/ 

oppfølging 

Ansvarlig

/ frist 

2010/57 
Ansvarlig: 
EBS 
 

Godkjenning av 

referat fra forrige 

møte 

 

 Referatet ble 

godkjent. 

 

2010/58 
Ansvarlig: 
FV/EBS 
 

Fagevalueringen 

NFR: ressurser fra 

OUS og UiO 

 

Pål Bakke gikk gjennom leveranser fra 

OUS. 

Randi Stene gikk gjennom leveranser fra 

UiO. 

 

OUS og UiO 

leverer sine 

sentrale 

leveranser i neste 

uke 

 

FV/EBS 

2010/59 
Ansvarlig:
RS 
 
Vedlegg: 
Notat + 
oversikt 
topp-
stillinger 
Klinmed 

Vitenskapelige 

stillinger: videre 

prosess 

 

Mens vi venter på at rutinen skal komme 

på plass, behandles vitenskapelige 

stillinger utenom Forskningslederforum.  

 

Det er ønskelig å lage en klinikkvis 

stillingsplan over vitenskapelige stillinger 

for 2011, der klinikkene merker av 

stillinger som er i prosess, stillinger som 

skal utfases og fornyelser som ønskes 

prioritert, innenfor gjeldende 

budsjettrammer. Listen er ment som et 

hjelpemiddel i vurderingen av 

vitenskapelige stillinger og i 

prioriteringen av ressurser, både i og 

imellom klinikkene. Klinmed har laget en 

oversikt over Klinmed-stillinger 

(tilgjengelig på FLFs nettside ved å logge 

på vedleggssiden for møtedato 25.11.10)  

 

Problemstilling særlig for PHA: 

Klinikken har en stor akademiske stab 

Mer konkret 

bestilling kommer 

til klinikklederne 

med kopi til 

forskningsledere. 

Viktig at hele 

klinikken 

involveres.  

 

Klinikkene må 

selv legge til 

stillinger fra 

andre institutter, 

fakulteter og 

universiteter på 

listen  

 

 

 

Klinmed jobber 

med å inkludere 

RS/EBS 
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som ikke kan undervise i 

medisinerutdanningen, og som gir 

uforholdsmessig stort utslag på 

undervisningsregnskapet.  

 

masterstudiet i 

undervisnings-

regnskapet. 

2010/60 
Ansvarlig: 
Randi 
Stene 
 

Orienteringssaker 

UiO: 

- Overgang til ny 

instituttleder 

- Organisasjons-

prosjektet 

- Lederseminar for 

alle ledere ved 

Medfak 

 

Ivar P. Gladhaug valgt til ny instituttleder 

med oppstart 1.1.11. Drude M. Fugelseth 

blir nestleder OUS, og Torbjørn Omland 

fortsetter som nestleder Ahus.  

Gladhaug har dessverre ikke mulighet til 

å stille på møtet 16.12. 

 

Overføringsseminar mellom gammel og 

ny instituttledelse vil skje 20.12. 

Innspill til saker 

som bør 

diskuteres på 

overførings-

seminaret sendes 

til Randi S. 

Ønsker noen å 

komme og 

presentere sin 

rolle som 

forskningsleder? 

 

Klinmed har igangsatt en prosess for å 

formalisere linjeledelsen på 

avdelingsnivå. OUS-avdelingsledere med 

bistilling på Klinmed innplasseres 

formelt som linjeledere også på Klinmed-

siden for sin avdeling. I avdelinger uten 

Klinmed-ansatt avdelingsleder skal det 

utnevnes fagmiljøledere; alle kvalifiserte 

kandidater har fått e-post med mulighet 

til å ønske/kreve innplassering i 

funksjonen.  

 

Forskningsledere og Klinmed-ansatte 

klinikkledere involveres i innplaserings-

prosessen. 

 

Informasjon 

kommer i uke 48 

til de 

forskningslederne 

som ikke har fått 

brev allerede 

(KRK, SMK, 

KDI). 

 

Det blir lederseminar for Medfak hele 

dagen den 10. januar, der alle ledere ved 

fakultetet blir invitert, inkludert 

klinikkledere, forskningsledere, 

avdelingsledere og fagmiljøledere. 

Fakultetet har lovet et spennende 

program! 

 

Invitasjon 

kommer, men 

hold av datoen. 

10.1.11 

2010/61 
Ansvarlig: 
EBS  
 
Vedlegg: 
Notat om 
avtaler  
 

Orienteringssaker 

OUS 

- Avtaler vedrørende 

forskningsprosjekter 

v/Geir Gogstad 

 

OUS er blitt bedt om å ta ansvar for 

formalisering av samarbeidsavtaler som 

inngås med eksterne aktører 

(hovedsakelig andre helseforetak) om 

forskningsprosjekter. Forskningsstøtte-

avdelingen kan ta ansvar for dette, men 

det forutsetter at klinikkene melder inn 

avtalene. Avtaler kan inn gås på alle 

nivåer i organisasjonen, men er ikke 

forpliktende for organisasjonen med 

mindre avtalen er gjort på sentralt hold.  

Gi beskjed til 

Geir 

G./forsknings-

støtteavdelingen 

om av taler som 

inngås, så skal 

OUS ta seg av 

informasjonen til 

samarbeidspartner

e. 

 

Geir G./ 
forskn.-
ledere 
RFU 
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Problemstilling at samarbeidspartnere 

ved formalisering kommer med 

urealistiske krav. Ulike typer prosjekter 

krever ulik grad av formalisering. 

 

Avdelingsnivået må ansvarliggjøres for 

kvalitetssikringen av sine 

forskningsprosjekter – men det samme 

må både klinikken og sentralt nivå på 

OUS. Geir G. og Kari K. skal besøke 

klinikkene så snart de får mulighet, og 

bistå forskningslederne i opplæringen av 

avdelingsledere. Også veilederne har et 

ansvar her vis-a-vis sine stipendiater. 

 

Forskningsledere 

følger opp saken i 

Regionalt 

forskningsutvalg. 

 

Oversikter over 

klinikkens 

forskningsprosjek

ter kan tas ut på 

prosjektdatabasen 

Forpro, 

http://forpro/user/

forpro.aspx 

 Lenken virker fra 

intranett på OUS. 

 
2010/62 
Ansvarlig: 
EBS/FV 
 

- Evaluering av 

Forskningsleder-

forum 

Noen problemstillinger: 

- Grenseflate mot UiO-saker som ikke er 

Klinmed må avklares. 

 

- Grenseflate mot FFU uklar, bør man i 

enkelte saker ha fellesmøter med FFU? 

Leder av FFU har ytret ønske om å møte i 

FLF. 

 

 - Ønskelig med krav om stedfortreder 

når man ikke kan stille. Men enighet om 

at det er viktig at forskningslederne 

prioriterer møtene – så lenge datoene er 

avtalt god tid i forkant. 

 

- Ønske om mer tid til diskusjon i noen 

saker, type ”Hvordan gjør vi det i vår 

klinikk” i saker der forskningslederne kan 

ha glede av hverandres erfaringer. 

Eksempler på saker man kan diskutere er 

- administrativ koordinator; hvordan skal 

disse stillingene utformes?  

- samspillet med klinikkleder; hvordan 

foregår det? Hva fungerer? Kan være 

ønskelig å rapportere litt bredere enn 

tertialrapportene, feks hvor mye 

tid/penger som settes av til ulike 

forksningsaktiviteter. 

- midlene fra Klinmed; hvordan fordele 

dem i klinikken? 

 

En grundigere 

evaluering vil 

foretas på neste 

møte. 

 

2010/63 
Eventuelt 

Overflytting fra 

Aker 

Saken må følges opp både fra instituttet 

og klinikkene. Hver klinikk skal ha en 

kontaktperson. 

Knut D-J sender 

e-post til alle 

berørte klinikker 

KD-J 

http://forpro/user/forpro.aspx
http://forpro/user/forpro.aspx
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Til 
oppfølging 

 - presentasjon av Peter Kierulf – 
forskningsombud (kommer 16. 
desember) 
- kjernefasiliteter 
- D-stillinger  
- samarbeid med FHI, lagringsfasiliteter 
- ressursallokeringer OUS (behandles i 
første møte over nyttår) 

 

  

 

 

 

 


